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Radny Rady Miasta Wloclawek

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Mieszkancy przychodz cy do Urzgdu Miasta uiszcza6 oplaty zglaszap, 2e nie mog4

zaplaci' naleinosci kart4 platnicz4. w zwi4zku z czym odchodz4 od kasy i musz4 wraca6

ponovmie po pozyskaniu got6wki. Taka s}'tuacja jest dla wielu mieszkaric6w niezrozumial4.

W malych sklepikach na terenie miasta moZna uisz czaC oplaty bezgot6wkowo'

Pan Prezydent w progtamie wyborczym zwarN zapis, 2e doprowadzi do sytuacj i

umo2liwiaj 4cej zalatwienie wigkszosci spraw urzgdowy ch przez intemet a po trzech latach

obecnej kadencji brak jest mo2liwo6ci placenie kart4 w Urzgdzie Miasta'
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